
Kredietaanvraag inhuizing bibliotheek

De gemeenteraad van Papendrecht in openbare vergadering bijeen op 24 februari 2022 ter 
bespreking en besluitvormende behandeling van het voorstel behorende bij agendapunt 11, 
“Kredietvoorstel inhuizen bibliotheek”.

Constaterende dat: 
 De bibliotheek is verhuisd van de Markt naar de Veerweg omdat het pand aan de Markt te 

groot was, verouderd was en tot hoge stookkosten leidde;
 Een verbouwing van het pand aan de Markt toen al een bedrag van 600.000 euro zou vergen;
 Het pand aan de Veerweg de problemen in een keer wegnam;
 Aan de Veerweg de kosten omlaag konden, de huur gelijk bleef en het aantal vierkante 

meters klopte;
 Een nieuwe verhuizing naar het gemeentehuis tot een fors lagere huur leidt bij een 

gelijkblijvend aantal vierkante meters en dezelfde kosten;
 Deze verhuizing ook een positieve invloed heeft op de begrotingen van de gemeente 

Papendrecht;
 In het gemeentehuis door het andere werken structureel veel ruimte onbenut is
 Het gemeentehuis een geschiktere en beter bereikbare locatie is dan de huidige locatie;
 De huidige locatie aan de Veerweg vanwege een veranderende invulling van de taak en rol 

van de bibliotheek ook aangepakt moet worden, wat eveneens kosten oplevert.

Overwegende dat: 
 Het gemeentehuis eerder verbouwd is voor een aanzienlijk bedrag;
 Nu opnieuw een groot bedrag gevraagd wordt voor weer een verbouwing;
 Er voor andere zaken dan de bibliotheek ook (grote) investeringen nodig zijn;
 Het niet duidelijk is waarom een vloer die zeker meer dan 10 jaar of langer nog voldoet, 

geheel vernieuwd moet worden;
 Het plan een zeer luxe verbouwing van wanden en ruimtes suggereert.



Spreekt uit dat:
 Er een mooie kans ligt voor zowel de gemeente als de bibliotheek;
 We een moderne en toegankelijke bibliotheek willen;
 We beseffen dat door het mislukken van de KennisMarkt er een heel vervelend beeld 

ontstaan is over de bibliotheek;
 We verantwoord met gemeenschapsgeld om willen gaan;
 Het voldoende is als de bibliotheek sober en doelmatig is.

Verzoekt het college:

Door optimalisaties bij opdrachtverstrekking en uitvoering van de bouwwerkzaamheden ruim binnen 
het budget te blijven. 
En gaat over tot de orde van de dag, 

De fractie van het PAB De fractie VVD


